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Vragen/opmerkingen aan het College West Betuwe.

Mede naar aanleiding van een gesprek met de Heer H. van Steenis (aangever overlast) en Heer J.

Doeland zijn adviseur. Hebben onder getekende de volgende opmerkingen en vragen over onkruid

beheer en bestrijding van exotische planten.

a. Bereklauw is bij aanraking een zeer gevaarlijke plant. De Europese maatregelen hier tegen

zijn duidelijk. Actieve bestrijding is noodzakelijk. De plaatsen waar deze planten in de West

Betuwe voorkomen zijn wegen, bij spoorwegen en op natuurterreinen. Bij navraag is het

beheer op er natuurterreinen geen beheer en langs spoorwegen een beleid van een keer

maaien. Provinciale wegen en Gemeentelijke wegen een beleid van twee keer maaien.

De handhaving op Bereklauw in West Betuwe is kennelijk niet duidelijk. Daarom de volgende

vragen.

¡ Wie is er verantwoordelijk voor het handhaven van de bestrijding van de Bereklauw

binnen alle terreinen van West Betuwe?

r ls Gemeente West Betuwe gezien het ontbreken van regels in de APV bereid de regels

aan te vullen zodat alle voor de omgeving schadelijke en ongewenste planten soorten

een effectief beheerbeleid gevoerd kan worden?

Bij de behandeling van het van het concept bestemmingsplan buitengebied Geldermalsen zijn er op

de vragen die gesteld is tijdens de inloop avond vaak afwijzend gereageerd door de ambtenaren. Er

werd op de toelichting die avond nogal eens de indruk gewekt dat vooral bij de bestemming wijziging

die aangegeven is in het concept niet duidelijk gemaakt kan worden waarom de bestemming zo is en

niet zoals de bezwaar maker het voor ogen had. Bij ons zijn de volgende vragen.

o Hoe kunnen wij voor de definitieve behandeling bestemmingsplan nog een ruimte

vinden om tussen de standpunten van de reactie op het bestemmingsplan van aangever

en de opstellers hiervan in te gaan?

. Op welke termijn kan het bestemmingsplan Buitengebied Geldermalsen behandeld

worden?

Ten opzichte van het wild beheer op verpachten en on verpachten percelen welke eigendom zijn van

Gemeente West Betuwe, hierbij nog de volgende vraag.

. Wat is het beleid van wildbeheer op bovengenoemde terreinen?


